
  
Zápis 

 

ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 9. dubna 2025 

 

 

Přítomni: J. Balko, M. Durila, O. Hrušák, M. Kudr, H. Maxová, D. Smíšková, R. Škába, M. 

Trojánek, J. Zieg, J. Zuna, A. Al-Redouan, A. Černohorská, Š. Chytrý, L. Kašpar, R. Kellerová, 

T. Křepinský, A. Pant, J. Potměšil, K. Sypěnová, M. Uvíra, N. Vršková 

 

Omluveni: Š. Veselý, M. Ngo 

Online: O. Cinek, 

 

Hosté: prof. MUDr. Babjuk, CSc., Mgr. Šmejcká, prof. MUDr. Kobesová, Ph.D., prof. MUDr. 

Zámečník, Ph.D., Ing. Drábek, Ph.D., Ing. Procházka 

 

 

Program: 

) Zahájení a uvítání hostů 

) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS 2. LF UK  

     3)        Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

     4)        Připojení 2.LF UK k doktorskému studijnímu programu Nutriční a metabolické  

                vědy koordinovanému 1.LF UK 

     5)        Studentské emaily – otevření diskuse nad možností používání jednotné  

                adresy/domény pro oficiální komunikaci studentů fakulty 

     6)        Představení práce "administrativní" části děkanátu, současný stav a plány  

                (tajemnice fakulty) 

     7)        Zprávy z komisí  

     8)        Zprávy z AS UK 

     9)        Různé 

 

 

1) Zahájení a uvítání hostů 

Zasedání zahájil prof. Zuna, přivítal senátory a hosty. 

Skrutátory byli určeni: prof. Hrušák (pedagogická komora) a A. Černohorská (studentská 

komora). 

Prof. Zuna požádal senátory o odsouhlasení programu.  

Protože nebyly žádné připomínky, program byl schválen tichým souhlasem. 

 

2) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS 2. LF UK 

Prof. Zuna vyzval senátory k přednesení doplňků do zápisu. Nikdo neměl další připomínky.  

Zápis ze zasedání AS 2. LF UK dne 12. 3. 2025 byl schválen tichým souhlasem. 

 

3) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 

Prof. Zuna informoval senátory o návštěvě tří ombudsmanů 2. LF UK patrně na dalším zasedání 

AS, ti seznámí se svou agendou. Nový ředitel FN Motol také zřejmě zasedání AS 2. LF UK 

výhledově navštíví. 

Pan děkan informoval o předání staveniště MFB 2.4.2025 firmě OHLA, za 2 roky by budova 

měla být kompletně postavená, zvýší se i konkurenceschopnost fakulty. Finanční prostředky jsou 

přislíbeny. 

 



Pan děkan se vyjádřil i k námitkám proti přijetí výrazně většího počtu studentů v letošním 

akademickém roku oproti minulým letům, sdělil důvody a i připravovaná opatření, aby tato 

situace již nenastala. 

 

4) Připojení 2.LF UK k doktorskému studijnímu programu Nutriční a metabolické  

    vědy koordinovanému 1.LF UK 

Prof. Kobesová představila program, jde na žádost prof. Šumníka o připojení k existujícímu 

studijnímu programu 1. LF UK, ve kterém budou studovat naši studenti, materiály 

k prostudování byly zaslány. 

 

AS 2. LF UK bere připojení 2.LF UK k doktorskému studijnímu programu Nutriční a 

metabolické vědy koordinovanému 1.LF UK na vědomí.  

 

5) Studentské emaily – otevření diskuse nad možností používání jednotné  

    adresy/domény pro oficiální komunikaci studentů fakulty 

Prof. Zámečník se stručně vyjádřil k danému bodu. Podle návrhu by studenti komunikovali 

v rámci UK pouze přes ověřené emaily. Rektorát ponechává rozhodnutí na jednotlivých 

fakultách, děkanát přechod na jednotnou emailovou adresu spíše podporuje. 

Ing. Procházka a Ing. Drábek z ICT oddělení 2. LF UK v prezentaci představili možnost 

používat studijní email pro oficiální komunikaci mezi studenty a fakultou na základě OR 

10/2025. Představili negativa a pozitiva, zdá se, že úprava by přinesla více pozitiv.  

Přesměrování na jiné emaily by pro studenty neměl být problém, nepřinese to pro ně žádné 

finanční náklady. V diskuzi (Chytrý, Zuna, Procházka, Drábek, Maxová, Hrušák a další) se 

ukázalo, že někteří studenti již toto bez problémů využívají. 

Prof. Zuna shrnul diskuzi, zástupci studentské komory se rozmyslí a téma bude otevřeno patrně 

na příštím zasedání AS 2. LF UK.  

 

6) Představení práce "administrativní" části děkanátu, současný stav a plány  

    (tajemnice fakulty) 

Mgr. Šmejcká v přehledné prezentaci představila aktuální organizaci děkanátu, počty 

zaměstnanců v letech 2020-2024 (70-90), vývoj mzdových nákladů, agendy jednotlivých 

oddělení. V diskuzi (Chytrý, Hrušák, Sypěnová, Šmejcká, prof. Babjuk, a další) se hovořilo o 

MFB, fakultním rozpočtu, platových tabulkách.  

 

7) Zprávy z komisí  

Ekonomická komise – prof. Hrušák – komise se nesešla 

 

Pedagogická komise – MUDr. Balko – komise projednávala 11 bodů k diskuzi, plánuje na svá 

zasedání zvát hosty. Komise žádá o odsouhlasení interpelace na vedení 2. LF UK zaslané všem 

senátorům k dalšímu jednání. 

 

AS 2. LF UK souhlasí se zaslaným materiálem a aby zástupce Pedagogické komise AS  

2. LF UK jednal dále s vedením děkanátu 2. LF UK. 

Odsouhlaseno tichým souhlasem. 

 

Legislativní komise – prof. Zuna – komise se nesešla, následně začne připravovat volby 

 

Sociální komise - Š. Chytrý – komise se sešla, zatím sbírá podněty 

 

8) Zprávy z AS UK 

M. Uvíra referoval o zasedání, zápis byl rozeslán. Nejvíce diskuzí bylo kolem odměn na 

rektorátu, komunikace paní rektorky s akademickou obcí a navýšení zaměstnanců mezi lety 2022 

a 2024 – 27%. 

 



9) Různé 

Mgr. Šmejcká žádala o zástupce AS 2. LF UK do investiční komise (klinika a pedagogova 

zároveň), byl nominován doc. Veselý, náhradníkem je MUDr. Trojánek. 

 

Další termíny zasedání AS 2. LF UK: 21.5. MPP, 25.6., místnosti jsou obsazené, zasedání bude 

patrně v posluchárně 1 na klinice rehabilitace. 

 

 

Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 


